
PROTOKÓŁ  

z XXXII Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 26 września 2017 roku. 
 

Ad.1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 26 września 2017 r. o godz. 13.00 w sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego                               

w Czarnkowie odbyła się XXXII Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą 

otworzył Pan Bogdan Tomaszewski Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 

radnych uczestniczy 17 radnych radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania 

uchwał przewidzianych projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław 

Nowakowski, Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.2  

Przyjęcie protokołu z Sesji z XXX Sesji z dnia 27 czerwca 2017 r. oraz XXXI Sesji                      

z dnia 1 sierpnia 2017 r.  

Radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XXX Sesji Rady Powiatu, która odbyła się 

w dniu 27 czerwca 2017 r. 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z XXX Sesji przy 16 głosach za przyjęciem 

protokołu. Głosów przeciwnych 0, głosów wstrzymujących 1. 

Radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XXXI Sesji Rady Powiatu, która odbyła się 

w dniu 1 sierpnia 2017 r. 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z XXXI Sesji przy 16 głosach za przyjęciem 

protokołu. Głosów przeciwnych 0, głosów wstrzymujących 1. 

Ad.3 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. Następnie zapytał czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do 

przedłożonego porządku? 

Zmian nie zgłoszono, w związku z tym Rada obradowała będzie zgodnie                              

z przedłożonym porządkiem obrad. 

Salę opuścił radny Rafał Sroka. Od tego momentu  w obradach uczestniczy 16 radnych. 

Ad.4 

Informacja Zarządu Okręgowego Polskiego Związku Łowiectwa w Pile dotycząca gospodarki 

łowieckiej na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego w latach 2016-2017 i aktualnych 

problemów z tym związanych. 

Głos w tym punkcie zabrał Pan Sławomir Jaroszewicz - Przewodniczący Zarządu 

Okręgowego Polskiego Związku Łowieckiego Łowczy Okręgowy, który przedłożył radnym 

pokrótce informację dotyczącą gospodarki łowieckiej na terenie powiatu czarnkowsko-

trzcianeckiego w latach 2016-2017 i aktualnych problemów z tym związanych. 
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Szczegółową informację w tym zakresie radni otrzymali wcześniej wraz z innymi materiałami 

przygotowanymi na dzisiejsza Sesję, która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.   

W Okręgu pilskim zarejestrowane są 83 koła łowieckie, które dzierżawią 117 

obwodów łowieckich o łącznej powierzchni 637.980 ha, w tym powierzchni leśnej 273.461 ha 

zgodnie z nowym rejestrem obwodów łowieckich uchwalonym przez Sejmik Województwa 

Wielkopolskiego. Na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego 21 kół łowieckich 

dzierżawi 27 obwodów łowieckich o łącznej powierzchni 169.755 ha, w tym 91.826 ha 

powierzchni leśnej. Na terenie Okręgu pilskiego zarejestrowanych jest 2786 myśliwych,                

w tym 109 kobiet, a na terenie czarnkowsko - trzcianeckiego 602 myśliwych w tym 24 

kobiety. W roku łowieckim 2016/2017, zgodnie z Rocznym Planem Łowieckim, plan                        

i wykonanie w zakresie pozyskania zwierzyny na terenie Okręgu przedstawia się następująco, 

w sztukach: 

ROK                        2016/2017           2016/2017                             2017/2018 

                                     plan                 wykonanie                                  plan   

jelenie                         4.796                    4.187                                      4.506  

daniele                           433                        373                                        376  

sarny                           7.538                     6.982                                      7.395  

dziki                          12.888                   10.688                                    10.608 

Roczny plan łowiecki łącznie dla obwodów dzierżawionych i wyłączonych na terenie 

RDLP w Pile przedstawia się następująco sztukach: 

ROK                      2016/2017               2016/2017                            N-ctwo Sarbia  

                                    plan                   wykonanie                            plan wykonanie 

jelenie                        5.639                      5.020                                 95                  95  

daniele                          853                          817                                  3                    3 

sarny                           8.487                     7.899                                130                130  

dziki                          14.369                   12.248                                  65                268 

Na terenie powiatu czarnkowsko -trzcianeckiego roczny plan łowiecki 2016/2017 w zakresie 

planu i pozyskania zwierzyny wyniósł w sztukach : 

 

    ROK                               2016/2017             2016/2017                               2017/2018 

                                        plan                     wykonanie                                    plan  

          jeleń                             1.408             1.183/111U/1.291                           1.312 

          daniele                              20                    17/2U/ 19                                      23 

          sarny                            1.625             1.462/51U/1.513                              1.623 

          dziki                            2.972             2.550/26U/2.576                               2.462 

 

Biorąc pod uwagę zagrożenie ASF oraz przeprowadzoną na terenie całego Okręgu 

wielkoobszarową inwentaryzację dzika  przy udziale myśliwych i pracowników ALP, która 

wykazała, że posiadamy średnio 1 szt. dzika na km
2
 zwiększyliśmy  plany pozyskania 

dzików, co ma w ostateczności doprowadzić do zagęszczenia dzików w poszczególnych 

obwodach łowieckich do poziomu 0,5 szt. na km
2
, będzie to zgodne ze stanem docelowym 

określonym  w zarządzeniu Ministra Środowiska, gdzie ilość dzików na 1000 ha obwodu ma 

wynieść 5 szt. przy obecnym stanie 10 szt. 1000 ha. W aktualnie  opracowywanych 

Wieloletnich Planach Łowieckich na lata 2017 – 2027 będzie to działaniem docelowym 
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realizowanym przez Koła Łowieckie dzierżawiące obwody na Okręgu Piła. Spowoduje to nie 

tylko zmniejszenia zagrożenia ASF, ale spowoduje to bardzo znaczący spadek szkód                        

w uprawach rolnych i łąkach, gdyż na 10.000 ha będzie mógł być stan dzików w ilości 50 szt. 

Może to stanowić zagrożenie dla stanu lasów, gdyż przy prawie 50 % lesistości powierzchni 

obwodów taka ilość dzika może spowodować nadmierny rozwój szkodliwych owadów 

bytujących okresowo w ściółce. 

             W obwodach łowieckich położonych na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego 

koła łowieckie posiadają następujące urządzenia łowieckie : 

 paśniki        169 szt. 

 lizawki      1.579 szt. 

 ambony     1.956 szt. 

Ponadto w celu ograniczenia szkód łowieckich koła łowieckie na terenach leśnych użytkują  

146,06 ha gruntów rolnych, na których uprawiają atrakcyjna karmę dla zwierzyny oraz na 

tych terenach założone są 142 pasy zaporowe o łącznej długości 34 km. 

Posiadają również w użytkowaniu 307,1 ha łąk leśnych, przeznaczonych głównie do 

dokarmiania jeleniowatych. Koła łowieckie przeznaczyły na gospodarkę łowiecką, poprawę 

warunków bytowania zwierzyny, zagospodarowanie obwodów oraz ochronę pól przed 

szkodami kwotę 1.802.300 zł, a na wypłatę odszkodowań za szkody wyrządzone                                

w uprawach rolnych kwotę 582.200 zł. W powiecie czarnkowsko-trzcianeckim powierzchnia 

uprawianych gruntów rolniczo położonych w dzierżawionych obwodach łowieckich przez 

koła wynosi 77.929 ha,  natomiast powierzchnia zredukowana upraw rolnych uszkodzonych 

przez zwierzynę łowną w roku 2016/2017 wynosi 410 ha, co stanowi 0,53 % ogółem 

uprawianych gruntów i użytkowanych łąk i pastwisk. Członkowie kół łowieckich z terenu 

powiatu pilskiego przepracowali  społecznie na rzecz zagospodarowania, ochrony, hodowli 

zwierząt łownych  i ochrony pól przed szkodami ok.  23.000 godzin. 

Ponadto koła łowieckie z powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego w roku łowieckim 2016/2017 

na dokarmianie w okresie zimy, wyłożyły 1.443,2 ton karmy dla zwierzyny, w tym 

objętościowej suchej 105.3 t; objętościowej soczystej 1.114,6 t; treściwej 223.3 t oraz                      

10,8 tony soli. Współpraca kół łowieckich w zakresie ochrony pól przed szkodami 

wyrządzanymi przez zwierzynę łowną w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim  układa się 

prawidłowo. 

W okręgu pilskim koła w roku łowieckim 2016/2017 łącznie uprawiały 727 ha poletek, które 

stanowią żer na pniu, ponadto zagospodarowują 626 ha łąk śródleśnych i przyleśnych. Koła 

założyły 593 szt. tzw. pasów zaporowych o łącznej długości  149 km na, których głęboko                

w lesie przez cały rok jest wykładana atrakcyjna karma głównie kukurydza i buraki cukrowe. 

Na podkreślenie zasługuje fakt, że koła na okres zimy zgromadziły i wyłożyły zimą dla 

zwierzy następujące ilości karmy: 

 objętościowej                          742 t 

 objętościowej soczystej       5.434 t 

 karmy treściwej                   1.285 t 

 soli                                            50 t 

Powierzchnia zredukowana upraw uszkodzonych wyniosła 1.172 ha. 

Koszty poniesione na gosp. łowiecką wyniosły 6. 947 tyś. zł 

Kwota wypłaconych odszkodowań łowieckich 2. 562 tyś. zł 

Kwota wypłaconych odszkodowań przez PZŁ w Polsce wyniosła 67.641.526 zł.  

Koszty poniesione na gosp. łowiecką w Polsce wyniosły 9.261.039 zł 

Ogółem myśliwi z Okręgu  przepracowali społecznie na rzecz gospodarki łowieckiej 73.772  

godziny, a łącznie wszyscy w kraju ponad 3,5 mln godzin tj. średnio  29 godziny na jednego 

myśliwego. 
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Współpraca kół łowieckich w zakresie ochrony pól przed szkodami wyrządzanymi przez 

zwierzynę łowną w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim układa się prawidłowo. Koła jak 

corocznie dokonują ogrodzenia, głównie upraw kukurydzy, ziemniaków i zbóż. Ogrodzenia 

wykonane są za pomocą drutu i elektryzatorów. Ponadto w celu ograniczenia szkód 

łowieckich koła stosują różnego rodzaju repelenty zapachowe, odstraszające zwierzynę od 

upraw, pełnią nocne dyżury chroniąc uprawy poprzez odstraszanie zwierzyny. 

Zabezpieczenie pól poprzez grodzenie czy dyżury nocne, wymaga również wiele nakładów 

finansowych i rzeczowych przez koła, gdyż występuje systematyczna konieczność 

sprawdzania i podkaszania ogrodzeń. 

Należy podkreślić również dobrą współpracę w tym zakresie rolników, którzy starają się 

uczestniczyć wspólnie z kołami przy tych pracach. Bardzo cenną sprawą jest już tradycyjne 

wskazywanie przez rolników miejsc gdzie będą uprawiać szczególnie cenne uprawy,                          

a narażone na wyrządzenie szkód ze względu na atrakcyjność karmy. 

Pomimo dobrze układającej się współpracy występują sporadycznie problemy dot. 

przeprowadzanych przez koła szacowań szkód łowieckich. 

Koła łowieckie na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego szacują i wypłacają 

odszkodowania w ustawowych terminach, co potwierdziły przeprowadzone przez nas 

kontrole w poszczególnych kołach. 

W 2016 roku Sejm RP uchwalił nowe prawo w zakresie szacowania szkód łowieckich. 

Wprowadzono nowe uregulowania dot. utworzenia Funduszu Odszkodowawczego, który 

tworzony jest ze środków wpłacanych przez dzierżawców i zarządców obwodów łowieckich 

oraz  zmiany podmiotu szacującego szkody, którym ma być organ wojewody. Ze względu na 

znaczne koszty szacowania szkód łowieckich, które w myśl nowego prawa miał ponosić 

Skarb Państwa, nowe prawo w tym zakresie zostało zawieszone do końca 2017 roku  

pozostawiając sposób szacowania szkód na dotychczasowych  zasadach, gdzie szkody nadal 

szacują koła. 

Na polach rolników nadal  żerują tysiące żurawi, łabędzi, gęsi i kruków powodując ogromne 

straty w plonach, a często niszcząc uprawy w 100 % zaraz po siewie i problemu wyrządzania 

tych szkód i ich szacowania pomimo obietnic nie rozwiązano. 

Na podkreślenie zasługuje jako pozytywne działanie  podpisanie umowy współpracy 

pomiędzy Generalną Dyrekcją Ochrony Środowiska, a Polskim Związkiem Łowieckim                             

w zakresie świadomego uśmiercenia gatunku chronionego poprzez odstrzał jakim jest Bóbr. 

Przez okres 3 lat mamy jako myśliwi pozyskać 860 szt. bobrów. W tym roku przez 1,5 

miesiąca pozyskaliśmy 76 szt. ponieważ od 1 marca do 1 października obowiązuje okres 

ochronny. Ponadto wydane Zarządzenie Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska                     

w Poznaniu po naciskach ekologów   zakazuje pozyskiwania bobra na terenach wchodzących 

w skład Państwowego Gospodarstwa Leśnego i dlatego z planowanych 1640 szt. świadomie 

myśliwi mają uśmiercić w ciągu trzech lat 860 szt. 

Na terenie pilskiego Okręgu przywiązuje się wielką wagę do ochrony zwierzyny łownej, 

szczególnie drobnej. Oprócz codziennej pracy prowadzonej systematycznie w tym zakresie 

przez koła prowadzimy działanie w celu odbudowy takich gatunków jak zając szarak, 

kuropatwa, bażant.  Muszę jednak poinformować, że mamy coraz większy problem                             

z wilkiem, którego liczebność na terenie okręgu szacujemy na około 250 szt.  Mamy również 

wilka na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego i jego populacja z roku na rok wzrasta, 

o czym świadczą również zdarzenia kolizji drogowych w których giną wilki. 

Ważnym elementem jest odstrzał drapieżników, głównie lisa i jenota. W roku łowieckim 

2016/2017  pozyskano na terenie Okręgu Piła  3990 szt. lisów i 739 szt. jenotów. 

Na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego w roku 2016/2017 pozyskano lisów 793 szt.                   

i 178 szt. jenotów.  
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           W dniu 21 lutego 2017 roku przedstawiciele wszystkich Zarządów Kół podpisali nową 

kategoryzację obwodów, która będzie obowiązywać w nowych umowach dzierżawy na lata 

2017- 2027. 

W dniu 27 stycznia 2017 roku Zarząd Okręgowy podjął uchwałę o wystąpieniu                       

z wnioskami o wydzierżawienie obwodów łowieckich dla wszystkich dotychczasowych 

dzierżawców obwodów łowieckich na terenie Okręgu pilskiego. W dniu 6 marca 2017 roku 

przekazaliśmy wnioski o wydzierżawienie obwodów do Panów Starostów i Pana Dyrektora 

RDLP w Pile. Wszystkie uprawnione ustawowo organy do wydzierżawiania obwodów 

leśnych i polnych podpisały umowy dzierżawy na obwody łowieckie z Kołami na lata 2017-

2027. Jednym z ważnych elementów naszej działalności na terenie Okręgu i kół łowieckich 

jest działalność edukacyjna we współpracy z młodzieżą szkolną, corocznie organizujemy 

liczne konkursy, spotkania, na których informujemy młodzież o naszej działalności, uczymy 

ją poszanowania środowiska, miłości do ojczystej przyrody, wskazując zasady zachowania się 

w nim. W dniu 2 grudnia 2016 roku uczestniczyliśmy w podsumowaniu IX Ponadpowiatowej 

Olimpiady Ekologicznej Subregionu Północnej Wielkopolski, gdzie ZO PZŁ ufundował 

główną nagrodę Wspólnie z Zachodnim Poradnikiem Łowieckim dokonaliśmy 

podsumowania i wręczenia nagród na szczeblu okręgowym Konkursu Przyrodniczo-

Łowieckiego dla szkół położonych na terenie Okręgu Pilskiego. Jako Polski Związek 

Łowiecki uczestniczymy w wielu zadaniach i imprezach o randze krajowej czy regionalnych 

zapraszając do współpracy szkoły, czy inne instytucje z którymi współpracujemy na co dzień. 

Mamy nadzieję, że ta nasza praca z młodzieżą szkolną wyzwoli w niej cechy, które pozwolą 

na szanowanie i umiejętne korzystanie z naszego środowiska przyrodniczego. Ponadto 

realizując nasze zadania statutowe współdziałamy na bieżąco z Dyrekcją Regionalną Lasów 

Państwowych w Pile, samorządami wojewódzkimi, powiatowymi, gminnymi oraz 

instytucjami organów państwowych i samorządów rolniczych. 

Przewodniczący Rady – czy Państwo radni mają pytania do Łowczego Jaroszewicza? 

Jeśli nie ma pytań to podziękuję koledze Łowczemu. Materiał pisemny, który otrzymaliśmy 

jest bardzo obszerny. Dodam tylko, że w dniu 5 września odbyła się konferencja w Pile 

zorganizowana przez Zarząd Okręgowy Polskiego Związku Łowiectwa w Pile i Dyrekcję 

Regionalną Lasów Państwowych  na temat spraw poruszanych przez Łowczego w informacji. 

Na to spotkanie przybyli wszyscy Prezesi i Łowczy z 88 kół z naszego okręgu pilskiego. Tam 

właśnie padły ostre nakazy, przykazy związane z działalnością gospodarki łowieckiej,                       

z odszkodowaniami, przede wszystkim z likwidacją, z pozyskiwaniem dzików w związku                   

z zachowaniem porządku w zakresie chorób związanych z ASF-em. Sprawa jest bardzo 

poważna, nie chcemy dopuścić aby ta zaraza doszła do nas bo to grozi wielką klęską w tym 

zakresie. 

Łowczy Jaroszewicz - dziękuję Panie Przewodniczący, dziękuję Panowie Starostowie, 

dziękuję Państwo radni – czy mogę się odmeldować? Widzę, że tak do Darz Bór! 

Na salę powrócił radny Rafał Sroka. Od tego momentu w obradach uczestniczy 17 radnych. 

Ad.5 

Sytuacja organizacyjna, finansowa i wykonanie kontraktów przez Zespół Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Czarnkowie i Szpital Powiatowy im. Jana Pawła II w Trzciance po upływnie                   

I półrocza 2017 r. 

Głos w tym punkcie jako pierwszy zabrał Pan Krzysztof Wywrot dyrektor Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie przedkładając pokrótce radnym informację na 

temat sytuacji organizacyjnej, finansowej i wykonania kontraktów przez Zakład za I półrocze 

2017 roku. 
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Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie w I półroczu 2017 r. osiągnął 

przychody w wysokości 12.138 tys. zł, co stanowi 106,18 % wykonania planu rocznego, 

natomiast koszty poniesione ogółem wyniosły 12.695 tys. zł, co stanowi 100,78% wykonania 

planu rocznego. Należności powstałe na dzień 30 czerwca 2017 r. wyniosły 1.824.129,63 zł. 

Zobowiązania stanowiły ogółem kwotę 10.149 tys. zł, w tym zobowiązania krótkoterminowe 

w kwocie 3.449 tys. zł, zobowiązania długoterminowe w kwocie 6.650 tys. zł. Zobowiązania 

wymagalne stanowiły kwotę 375 tys. zł, w tym do 30 dni – kwota 352 tys. zł, 31-60 dni – 

kwota 23 tys. zł. Przyczyną powstania zobowiązań wymagalnych są nieuregulowane 

należności z Narodowego Funduszu Zdrowia za nadwykonania. ZZOZ w I półroczu poniósł 

stratę  w wysokości (-) 558 tys. zł, amortyzacja wyniosła 366 tys. zł. W okresie 

sprawozdawczym zakład, zgodnie z planem dokonał zakupu sprzętu i aparatury medycznej na 

łączną kwotę 6.896,10 zł oraz poza planem o wartości 34.863,27 zł, co stanowi ogółem 

wartość 41.759,37 zł. W ramach tej kwoty mieści się sprzęt medyczny przekazany na rzecz 

ZZOZ w formie darowizny przez Fundację Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy                        

o wartości 22.634,54 zł. Dyrektor szpitala w  Czarnkowie poinformował, że nadwykonania               

w I półroczu br. na oddziałach szpitala stanowiły kwotę 484.074 zł, a nadwykonania                        

w poradniach specjalistycznych kwotę 231.739 zł, co daje łączną kwotę 715.813 zł. Jest to               

o tyle ważna informacja, gdyż ma to wpływ na ujemny wynik finansowy. Na wynik 

finansowy wpłynęły również nadzwyczajne zdarzenia, tj. wprowadzenie minimalnych 

wynagrodzeń od 1 stycznia 2017 r., przez firmy świadczące usługi na rzecz szpitala. Dotyczy 

to firmy sprzątającej, firmy żywieniowej oraz pralni. Również pielęgniarki, zgodnie                         

z przepisami prawa, otrzymały kolejną transzę podwyżek, co przy 112 pielęgniarkach                       

i kwocie 400 zł brutto plus koszty dodatkowe, stanowi znaczącą kwotę w budżecie szpitala. 

Przedmiotową informację każdy z radnych otrzymał wraz z zaproszeniem na dzisiejszą Sesję 

i stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

  Dyrektor dodał, że od 1 lipca br. weszła w życie nowa ustawa, która nakłada na 

szpitale obowiązek wprowadzenia minimalnych wynagrodzeń dla pracowników  

w służbie zdrowia, co dla szpitali jest poważnym problemem. Ważną, istotną sprawą jest też 

prowadzenie przez czarnkowski szpital procesu inwestycyjnego. Wszelkie szczegóły, 

informacje dotyczące inwestycji znajdują się na stronie internetowej, tam padają wszystkie 

cyfry. W całości rozstrzygnięto przetarg budowlany jeśli chodzi o budynek F, natomiast ze 

względu na fakt, że oferty jakie się pojawiły na budynek A i D I i II piętro w sposób znaczny 

odbiegały od ceny szacunkowej, powtórzono przetarg na I piętro, czyli blok operacyjny                  

i dzisiaj powinno się ukazać w internecie ogłoszenie o przetargu, dalej dwa tygodnie 

oczekiwania na oferty. Rrezygnujemy na ten czas z części budowlanej na II piętrzę. Kwota 

jaka miała być na II piętro zwiększy kwotę szacunkową do wykonania I piętra budynku A i D. 

  Przewodniczący Rady zapytał radnych czy mają pytania do Pana dyrektora? 

  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odpowiedział, że członkowie 

Komisji zgłaszali pytania na posiedzeniu Komisji, na które Pan dyrektor odpowiedział.  

  Radny Rajek – wydatki wymagane ustawą, podwyżka wynagrodzeń, wspomniał Pan 

dyrektor o tym, że jest to problem, chciałby usłyszeć jak to jest kwota w skali szpitala? 

 Dyrektor Wywrot odpowiedział, że przeprowadzona została dokładna symulacja 

kosztów wprowadzenia podwyżek w grupie pielęgniarek i położnych i za okres 6 miesięcy                 

( lipiec – grudzień ) jest to kwota 96 tys. zł, natomiast w grupie zawodowej ratowników 

medycznych sprawa jest otwarta ponieważ nie istnieje wyraźna podstawa prawna do 

zwiększenia wynagrodzeń dla ratowników. Porozumienie jakie zostało zawarte pomiędzy 

Ministrem i tą grupą zawodową nie jest podstawą prawną aby dyrektor wykonał tą czynność, 
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tak twierdzi Kancelaria Prawna obsługująca szpital. O ile Wojewoda zabezpieczył środki dla 

ratowników pracujących w systemie tzw. ratownictwa medycznego, tak dla ratowników, 

którzy nie pracują w systemie ratownictwa medycznego, czyli jest to np. transport medyczny 

wewnętrzny szpitala lub zdarza się, że ratownik też ma inne obowiązki na oddziałach, to dla 

nich nie została kwota w żaden sposób zabezpieczona. Tutaj czekamy na wyjaśnienia, została 

złożona interpelacja, przez Przewodniczącą Komisji Zdrowia, po to aby dyrektorzy mogli 

zachowywać się w sposób racjonalny i zgodnie z obowiązującym prawem   

Przewodniczący Rady – dziękuję Panu dyrektorowi za informację. Jeśli chodzi                        

o Szpital Powiatowy im. Jana Pawła II w Trzciance, to chciałbym usprawiedliwić Pana 

Dyrektora Mirosława Szymajdę, że nie ma Go na dzisiejszej Sesji. Na wczorajszej Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych, Pan dyrektor wraz z główną księgową złożyli informację na 

temat sytuacji organizacyjnej, finansowej i wykonania kontraktów przez Szpital za I półrocze 

2017 roku, którą Komisja przyjęła do wiadomości. W dniu dzisiejszym w Szpitalu                           

w Trzciance odbywają się bardzo ważne konsultacje ze związkami zawodowymi związane ze 

sprawami pracowniczymi, finansowymi oraz konsultacje z Narodowym Funduszem Zdrowia, 

w związku z tym postanowiłem zwolnić Pana dyrektora z obecności na dzisiejszej sesji.  

Informację na temat sytuacji organizacyjnej, finansowej i wykonania kontraktów przez 

Szpital Powiatowy im. Jana Pawła II za I półrocze 2017 roku każdy z radnych otrzymał wraz 

z zaproszeniem na dzisiejszą Sesję i stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Salę opuścił radny Feliks Łaszcz. Od tego momentu  w obradach uczestniczy 16 radnych. 

Ad.6 

Informacja Zarządu Powiatu o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze           

2017 r.  

Głos w tym punkcie zabrała Skarbnik Powiatu Pani Ewa Dymek wyjaśniając, że 

informacja, którą przedkłada z wykonania budżetu składa się z trzech części, tj. przebiegu 

wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2017, kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej  oraz o przebiegu wykonania planów samodzielnych publicznych zakładów opieki 

zdrowotnej za I półrocze 2017 roku. Ta część dotycząca szpitali została przed chwilą 

omówiona i zatwierdzona, stąd nie było potrzeby omawiania jej w tym punkcie. Pani 

Skarbnik skupiła się na informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 

2017  i kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej.  

Informację w tym zakresie przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej, której wydruk 

papierowy stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Wcześniej radni szczegółowo zapoznani zostali z informacją o przebiegu wykonania budżetu 

powiatu za I półrocze 2017 i kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej na 

wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu, w dniu 8 września 2017 r.  

 Pani Skarbnik przedłożyła radnym również Uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  - załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, wyrażającej pozytywną opinię              

o informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego.  

Na salę powrócił radny Feliks Łaszcz. Od tego momentu w obradach uczestniczy 17 radnych. 

 

 



 8 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni maja pytania w tym punkcie? Pytań nie 

zgłoszono, stąd przystąpiono do głosowania nad przyjęciem informacji o przebiegu 

wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2017, kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej  oraz o przebiegu wykonania planów samodzielnych publicznych zakładów opieki 

zdrowotnej za I półrocze 2017 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz): 

- 17 radnych głosowało za przyjęciem informacji, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

Informacja została przyjęta.  

Przewodniczący Rady ogłosił 7 minut przerwy w obradach ( od godz. 14.30 do godz. 14.37 ). 

Wznowienie obrad. 

Po wznowieniu obrad, udział w nich bierze 14 radnych. Nieobecni radni: Adam 

Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Tadeusz Mańczak, 

Zbigniew Piątek, Ewa Januszkiewicz Goroszkin.  

Ad. 7 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego na lata 2017-2036, 

Przed przystąpieniem do głosowania nad podjęciem uchwał dotyczących kwestii 

finansowych głos zabrała Skarbnik Powiatu, która omówiła szczegółowo zmiany dzisiaj 

proponowane w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu na lata 2017-2036.  

Proponowane zamiany w WPF  stanowią załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Na salę wróciła radna Ewa Januszkiewicz Goroszkin. Od tego momentu w obradach 

uczestniczy 15 radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania bądź uwagi do 

propozycji zmian w WPF-ie? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Na salę wrócił wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Mańczak.  Od tego momentu w obradach 

uczestniczy 16 radnych. 

 Następnie Skarbnik Powiatu omówiła propozycję zmian do budżetu powiatu na 2017 

rok. 

Zmiany do budżetu powiatu zaopiniowane zostały pozytywnie przez Komisję Budżetowo – 

Gospodarczą i stanowią  załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

Opinia Komisji Budżetowo-Gospodarczej przedłożona przez Przewodniczącą Komisji 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania dotyczące propozycji 

zmian do budżetu.? 

 Pytań nie zgłoszono. 

 Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2017-2036, omówionej 

przez Skarbnika Powiatu. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 15 głosów za, 

- 0 głos przeciwnych, 

- 1 głos wstrzymujący. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/246/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 12 do niniejszego protokołu. 

b) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2017 rok, 

 Przewodniczący postawił wniosek o podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej powiatu na 2017 rok, omówionej przez Skarbnika Powiatu. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 15 głosów za, 

- 1 głos przeciwny, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/247/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 13 do niniejszego protokołu. 

c) zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego                            

pn. „Integracja i aktywizacja społeczno-zawodowa w powiecie czarnkowsko-

trzcianeckim” realizowanego w ramach Osi Priorytetowej 7. Włączenie 

społeczne, Działania 7.1. Aktywna integracja, Poddziałania 7.1.2. Aktywna 

integracja - projekty konkursowe Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego na lata 2014 – 2020, 

 Przed przystąpieniem do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

i przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego  pn. „Integracja i aktywizacja społeczno-

zawodowa w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim” realizowanego w ramach Osi 

Priorytetowej 7. Włączenie społeczne, Działania 7.1. Aktywna integracja, Poddziałania 7.1.2. 

Aktywna integracja - projekty konkursowe Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego na lata 2014 – 2020 głos zabrała dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Trzciance Pani Lidia Grabarz omawiając projekt uchwały w ww. sprawie                        

i zasadność jej podjęcia. 
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 W proponowanej dzisiaj uchwale: 

1. Zatwierdza się i przystępuje do realizacji projektu partnerskiego pn. „Integracja                         

i aktywizacja społeczno-zawodowa w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim”, numer 

projektu RPWP.07.01.02-30-0062/16, realizowanego w ramach Osi Priorytetowej 7. 

Włączenie społeczne, Działania 7.1. Aktywna integracja, Poddziałania 7.1.2. Aktywna 

integracja - projekty konkursowe Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 

na lata 2014 – 2020. 

2. Całkowita wartość projektu, o którym mowa w ust. 1, wynosi 831.285,78 zł, w tym  

706.592,91 zł to kwota dofinansowania, a 124.692,87 zł stanowi wkład własny                                 

w wysokości 15% wartości projektu. Zgodnie z wnioskiem o dofinansowanie okres 

realizacji projektu to 01 czerwca 2017- 31 stycznia 2019 r. 

3. Realizatorem projektu – Partnerem wiodącym będzie Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, 

natomiast Fundacja AKME pełnić będzie rolę Partnera projektu. 

4. Szczegółowe zasady partnerstwa uregulowane zostaną w umowie partnerskiej, o której 

mowa w art. 33 ust. 5 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o zasadach realizacji programów                 

w zakresie polityki spójności finansowanych w perspektywie finansowej 2014–2020, 

określającej w szczególności: przedmiot umowy, prawa i obowiązki stron, zakres i formę 

udziału poszczególnych partnerów w projekcie, Partnera wiodącego uprawnionego do 

reprezentowania Partnerów projektu, sposób przekazywania dofinansowania na pokrycie 

kosztów ponoszonych przez poszczególnych Partnerów projektu umożliwiający określenie 

kwoty dofinansowania udzielonego każdemu z Partnerów, sposób postępowania                       

w przypadku naruszenia lub niewywiązania się stron z  umowy. 

 

Prawa i obowiązki Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego związane z przystąpieniem do 

projektu i jego realizacją wykonywać będzie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie                        

w Trzciance. 

 Dyrektor PCPR celem wyjaśnienia dodała, że w dniu 31 maja 2016 r. Instytucja 

Zarządzająca Wielkopolskim Regionalnym Programem Operacyjnym na lata 2014 – 2020 

ogłosiła nabór wniosków o dofinansowanie w ramach Osi Priorytetowej 7. Włączenie 

społeczne, Działanie 7.1. Aktywna integracja, Poddziałanie 7.1.2. Aktywna integracja - 

projekty konkursowe Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 – 

2020. Uprawnionymi do złożenia wniosków o dofinansowanie były między innymi jednostki 

samorządu terytorialnego z terenu województwa wielkopolskiego oraz ich jednostki 

organizacyjne. Celem projektów realizowanych w ramach wskazanego działania jest  

integracja społeczna i zawodowa mieszkańców województwa wielkopolskiego, realizowana 

w oparciu o instrumenty aktywnej integracji takie jak diagnoza społeczna, doradztwo 

zawodowe, wsparcie pracowników socjalnych, kursy aktywnego poszukiwania pracy, kursy 

zawodowe łączone z egzaminami zewnętrznymi i certyfikującymi, staże u pracodawców 

łączone ze stypendiami stażowymi.  Wskazane działania uzupełnione będą działaniami 

środowiskowymi, obejmującymi poradnictwo prawne i psychologiczne. Dostrzegając 

potrzebę podjęcia działań zwiększających aktywność społeczną i zawodową swoich klientów, 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance złożyło w ramach przedmiotowego 

konkursu wniosek o dofinansowanie projektu pn. „Integracja i aktywizacja społeczno-

zawodowa w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim”. Zgodnie z założeniami projektu, 

wsparciem objętych zostanie 92 uczestników – osób fizycznych w wieku 15-64 l., które uczą 

się, pracują albo zamieszkują na obszarze powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego: 12 osób 

usamodzielnianych/przebywających w pieczy zastępczej, 20 uczestników terapii zajęciowej 

prowadzonej w WTZ oraz 60 osób niepełnosprawnych z ogólnego stanu zdrowia, nie 
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będących uczestnikami terapii w WTZ. Dla każdego z uczestników projektu sporządzony 

zostanie Indywidualny  Plan Działania wskazujący m.in. które z instrumentów aktywnej 

integracji znajdą zastosowanie u danego uczestnika. W celu spełnienia kryteriów dostępu oraz 

pozyskania punktów premiujących przy ocenie wniosku podjęto decyzję o złożeniu projektu 

w formule partnerskiej, dokonując wyboru partnera spoza sektora finansów publicznych  

zgodnie z procedurą wskazaną w art. 33 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o zasadach 

realizacji programów w zakresie polityki spójności finansowanych w perspektywie 

finansowej 2014 – 2020. Uchwałą numer  3943/2017 Zarządu Województwa 

Wielkopolskiego z dnia 29 czerwca 2017 r. wniosek o dofinansowanie projektu                                

pn. „Integracja i aktywizacja społeczno-zawodowa w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim” 

zatwierdzony został do dofinansowania. Zgodnie z punktem 3.8.1 „Regulaminu konkursu nr: 

RPWP.07.01.02-IZ-00-30-001/16” do zawarcia umowy o dofinansowanie niezbędne jest 

podjęcie uchwały właściwego organu jednostki samorządu terytorialnego, który dysponuje 

budżetem wnioskodawcy (zgodnie z przepisami o finansach publicznych), zatwierdzającej 

projekt (zawierająca tytuł, okres realizacji i wartość projektu). Nadto, w przypadku projektów 

partnerskich,  konieczne jest przedłożenie umowy partnerskiej, dotyczącej realizacji projektu. 

Zgodnie z regulacjami ustawy o samorządzie powiatowym  (t. j. Dz. U. z 2016 r., poz. 814                 

z późn. zm.) oraz zgodnie z „Regulaminem konkursu nr: RPWP.07.01.02-IZ-00-30-001/16” 

partnerska realizacja projektu wymaga uprzedniego wyrażenia zgody przez organ stanowiący 

danej jednostki samorządu terytorialnego. Uzyskanie takiej zgody pozwoli Zarządowi 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na zawarcie umowy partnerskiej na rzecz realizacji 

projektu, a dalej na zawarcie umowy o dofinansowanie projektu i wspólną realizację projektu 

w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020. 

Dzięki takiemu rozwiązaniu możliwe będzie pozyskanie przez Powiat Czarnkowsko-

Trzcianecki środków zewnętrznych z Europejskiego Funduszu Społecznego, przeznaczonych 

na finansowanie działań zwiększających aktywność społeczną i zawodową mieszkańców 

powiatu. Dlatego też, mając na względzie szeroko rozumiany interes społeczny, podjęcie 

uchwały uważa się za celowe i zasadne. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi do projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego  pn. 

„Integracja i aktywizacja społeczno-zawodowa w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim” 

realizowanego w ramach Osi Priorytetowej 7. Włączenie społeczne, Działania 7.1. Aktywna 

integracja, Poddziałania 7.1.2. Aktywna integracja - projekty konkursowe Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020? 

 Pytań nie zgłoszono. 

 W związku z tym Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały                        

w sprawie ww. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/248/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 14 do niniejszego protokołu. 
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d) zmiany Uchwały Nr XXVI/210/2017 Rady Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego z dnia 28 lutego 2017 roku w sprawie określenia zadań 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2017 roku, 

 Przed przystąpieniem do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXVI/210/2017 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 28 lutego 

2017 roku w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku, głos zabrała dyrektor PCPR omawiając 

projekt uchwały w ww. sprawie i zasadność jej podjęcia. 

W proponowanej dzisiaj uchwale zwiększa się kwotę środków finansowych przeznaczonych 

na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w 2017 

roku z kwoty 2 269 895 zł do kwoty 2 274 646 zł oraz uchwała ta wprowadza zmianę                        

w załączniku nr 1 do Uchwały Nr XXVI/210/2017 Rady Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego z dnia 28 lutego 2017 roku w sprawie określenia zadań finansowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku. 

Zmiana załącznika dotyczy punktu 3) tj. dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 

rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze - zwiększa się wysokość 

środków o kwotę 4 751 zł, po zmianie wysokość środków finansowych wynosi 377 646 zł. 

 Dyrektor PCPR dodała, że po dokonaniu diagnozy potrzeb osób niepełnosprawnych 

w zakresie rehabilitacji społecznej i zawodowej ustalono, że największe potrzeby zgłaszane są 

w ramach dofinansowania zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne                      

i środki pomocnicze. W związku z tym podjęto decyzję o przeznaczeniu dodatkowych 

środków PFRON w wysokości 4 751 zł  na powyższy cel. Podjęcie niniejszej Uchwały nie 

rodzi skutków finansowych dla budżetu Powiatu. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi do projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/210/2017 Rady Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego z dnia 28 lutego 2017 roku w sprawie określenia zadań finansowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku? 

Pytań nie zgłoszono. 

 W związku z tym Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały                        

w sprawie ww. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/249/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 15 do niniejszego protokołu. 

e) wyrażenia zgody na zakup gruntu pod drogą do powiatowego zasobu 

nieruchomości, 

 Przed przystąpieniem do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zakup gruntu pod drogą do powiatowego zasobu nieruchomości, głos zabrała 

Sekretarz Powiatu Pani Alicja Dąbrowska przedstawiając radnym zasadność podjęcia tej 

uchwały. 
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W dniu 11 kwietnia 2017 roku do Zarządu Powiatu Czarnkowsko– Trzcianeckiego 

wpłynął wniosek od osób fizycznych w sprawie wykupu części działek położonych                                

w Runowie, będących ich własnością. Wnioskodawcy uzasadnili wniosek faktem, iż na części 

wymienionych działek znajduje się nowo przebudowany chodnik,  znajdujący się w pasie 

drogi powiatowej nr 1324P o przebiegu od drogi wojewódzkiej nr 178 poprzez Nową Wieś do 

Runowa. Przebudowa chodnika w miejscowości Runowo była wspólną inwestycją Powiatu 

Czarnkowsko–Trzcianeckiego oraz Gminy Trzcianka, która na początku 2017 roku sprzedała 

w całości działkę osobom fizycznym, pomijając fakt wyrażenia wcześniej zgody na budowę 

chodnika. Druga z działek nabyta została przez Wnioskodawców od Agencji Nieruchomości 

Rolnych w Poznaniu. Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie potwierdził, że części 

powyższych działek zajęte są pod przebudowanym chodnikiem. Właściciele działek 

zaproponowali Powiatowi kwotę równą wysokości ceny 1 m
2
 gruntu, jaką zapłacili Gminie 

Trzcianka w chwili jej zakupu. W związku z przebudową chodnika przy drodze powiatowej 

nr 13246P, w sytuacji zajęcia w tym celu gruntów prywatnych, zachodzi konieczność 

uregulowania stanu prawnego nieruchomości, poprzez wykup części działek o łącznej 

powierzchni 54 m
2
 .  

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup 

gruntu pod drogą do powiatowego zasobu nieruchomości, po czym zapytał, czy ktoś                           

z radnych ma pytania, bądź uwagi do projektu uchwały w ww. sprawie? 

 Pytań nie zgłoszono. 

 W związku z tym Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/250/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 16 do niniejszego protokołu. 

 Przed przystąpieniem do głosowania nad blokiem uchwał oświatowych głos zabrał 

naczelnik Wydziału Edukacji Pan Ryszard Jabłonowski przedkładając radnym zasadność ich 

podjęcia. 

 Uchwałą z dnia 28 marca 2017 r. Rada Powiatu zainicjowała zmiany związane                           

z dostosowaniem sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do zmieniającego się ustroju 

szkolnego. Aby zamknąć I etap wprowadzania tych zmian koniecznym jest podjęcie uchwał, 

które są dzisiaj proponowane. Zgodnie ze zmianą tego ustroju, z początkiem roku szkolnego 

2017/2018 w szkołach ponadgimnzajalnych zaszły dwie istotne zmiany. Pierwsza to 

Zasadnicze Szkoły Zawodowe zostały przekształcone w Szkoły Branżowe I stopnia natomiast 

Szkoły Policealne zostały przekształcone w Szkoły Policealne działające w oparciu o inne 

przepisy prawa, czyli nie ustawę o systemie oświaty, a o Prawo Oświatowe. W szkołach tych 

wprowadzana jest nowa podstawa programowa, ramowe programy nauczania. W związku                  

z tym, aby zamknąć całą procedurę przekształcania organy prowadzące zobowiązane są do 

tego aby do dnia 31 listopada 2017 r. podjąć uchwały stwierdzające przekształcenie tychże 

szkół z dniem 1 września 2017 r. W związku z tym dzisiejsza propozycja podjęcia 7 uchwał, 
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3 z nich dotyczą Szkół Policealnych dla Dorosłych, a 4 dotyczą Szkół Branżowych I stopnia. 

Jest to pierwszy etap. Do II etapu Rada podchodzić będzie w roku 2019. 

Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisję Oświaty, Kultury i Sportu.  

 Głos zabrała radna Wyrzykowska – z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, która 

wyjaśniła, że Komisja na posiedzeniu w dniu 20 września br. omówiła projekty uchwał 

proponowanych na dzisiejszej Sesji i zaopiniowała je pozytywnie.  

f) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącej                 

w skład Zespołu Szkół im. Powstańców Wielkopolskich 1918-1919                          

w Krzyżu Wlkp., 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi do projektu 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Powstańców Wielkopolskich 1918-1919                          

w Krzyżu Wlkp.? 

 Pytań nie zgłoszono. 

 W związku z tym Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały                        

w sprawie ww. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/251/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 17 do niniejszego protokołu. 

g) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącej                 

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Józefa Nojego w Czarnkowie, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi do projektu 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Józefa Nojego w Czarnkowie?    

 Pytań nie zgłoszono. 

 W związku z tym Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały                        

w sprawie ww. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/252/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 18 do niniejszego protokołu. 
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h) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych wchodzącej                 

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Henryka Sienkiewicza                     

w Trzciance, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi do projektu 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Henryka Sienkiewicza                           

w Trzciance?    

 Pytań nie zgłoszono. 

 W związku z tym Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały                        

w sprawie ww. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głos przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/253/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 19 do niniejszego protokołu. 

i) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej                 

w skład Zespołu Szkół im. Powstańców Wielkopolskich 1918-1919                            

w Krzyżu Wlkp., 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi do projektu 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej                 

w skład Zespołu Szkół im. Powstańców Wielkopolskich 1918-1919 w Krzyżu Wlkp.? 

 Pytań nie zgłoszono. 

 W związku z tym Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały                        

w sprawie ww. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/254/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 20 do niniejszego protokołu. 

j) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej                 

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Józefa Nojego w Czarnkowie, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi do projektu 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej                 

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Józefa Nojego w Czarnkowie? 

 Pytań nie zgłoszono. 
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 W związku z tym Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały                        

w sprawie ww. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/255/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 21 do niniejszego protokołu. 

k) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej                 

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Henryka Sienkiewicza                     

w Trzciance, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi do projektu 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej                 

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Henryka Sienkiewicza w Trzciance? 

 Pytań nie zgłoszono. 

 W związku z tym Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały                        

w sprawie ww. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/256/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 22 do niniejszego protokołu. 

l) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej im. Noblistów 

Polskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania, bądź uwagi do projektu 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej                            

im. Noblistów Polskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół  Technicznych w Trzciance? 

 Pytań nie zgłoszono. 

 W związku z tym Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały                        

w sprawie ww. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 
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W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/257/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 23 do niniejszego protokołu.   

Ad.8 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami. 

Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XXX a XXXI Sesją 

Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 

protokołu. 

W dniu dzisiejszym Starosta przedłożył informacje z posiedzenia Zarządu, które miało 

miejsce w dniu 21 września 2017 r. 

1.  Zarząd spotkał się z członkiniami Koła Gospodyń Wiejskich Sarbia-Sarbka w celu 

podziękowania za reprezentowanie powiatu na VII Festiwalu Tradycyjnej Kuchni 

Wielkopolskiej oraz zajęcie I miejsca w kategorii wielkopolskie słodkości. 

2. Zapoznano się z projektem Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi na 2018 rok. 

3. W sprawach z zakresu edukacji Zarząd: 

1) spotkał się z Prezesem MIRTECH Spółka z o.o. w Sarbii w sprawie rozstrzygnięcia 

spraw związanych z koniecznością wykonania dodatkowych robót rozbiórkowych 

przy budowie boiska wielofunkcyjnego w Krzyżu Wlkp., 

2) powrócił do  wniosku Burmistrza Wielenia dotyczącego uruchomienia od dnia                       

1 września 2018 r. Szkoły Branżowej I Stopnia w Wieleniu, 

3) rozpatrzył wniosek dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance                         

o wyrażenie zgody na utworzenie oddziału LO dla Dorosłych, 

4) rozpatrzył 3 wnioski dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o przyznanie 

dofinansowania na nauczanie indywidualne, 

5) rozpatrzył prośbę dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance o wyznaczenie 

nauczycielki liceum, jako osobę pełniącą obowiązki dyrektora placówki podczas 

nieobecności dyrektora. 

4. W sprawach z zakresu gospodarowania mieniem powiatu Zarząd : 

1) zapoznał się z wnioskiem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie o wyłączenie                   

z trwałego zarządu części powierzchni świetlicy w budynku administracyjnym, 

zaadaptowanej na archiwum zakładowe dla potrzeb Starostwa Powiatowego, 

2) zapoznał się z prośbą Pani Marii Gęsickiej o nieodpłatne udostępnienie sali muzycznej                          

w budynku Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance na prowadzenie zajęć 

muzycznych oraz opinią dyrektora MDK w tej sprawie, 

3) na wniosek Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance o likwidację środka trwałego – 

boiska szkolnego podjęto uchwałę w tej sprawie, 

4) na wniosek dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Krzyżu Wlkp.                           

o wyrażenie zgody na nieodpłatne przekazanie jednostki komputerowej na rzecz 

Stowarzyszenia Krzyskiego Towarzystwa „Amazonki” podjęto uchwałę w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty? 

Pytań nie zgłoszono. 
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Ad.9 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami. 

Komisja Rewizyjna spotkała się w miesiącu wrześniu 2017 r. dwukrotnie. Pierwsze 

posiedzenie odbyło się w dniu 8 września br., na którym wspólnie z pozostałymi Komisjami 

Rady analizowano wykonanie budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za I półrocze 

2017 rok. Drugie posiedzenie odbyło się w dniu 19 września br. wspólnie z Komisją 

Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa. Posiedzenie miało charakter 

wyjazdowy do jednostki Ratowniczo - Gaśniczej  Państwowej Straży Pożarnej w Trzciance.  

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się wspólnie z pozostałymi Komisjami 

Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu 8 września br. na którym wysłuchano informacji                         

z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za I półrocze 2017 rok. Drugie 

posiedzenie odbyło się w dniu dzisiejszym. Przedmiotem tego posiedzenia było  zapoznanie 

się i zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok.  

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu również spotkała się wspólnie z pozostałymi 

Komisjami Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu 8 września br. na którym wysłuchano 

informacji z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za I półrocze 2017 

rok. Drugie posiedzenie odbyło się w dniu 20 września br. Przedmiotem tego posiedzenia 

była ocena stanu realizacji inwestycji i remontów w szkołach i placówkach oświatowych                     

z terenu naszego powiatu oraz zapoznanie się i zaopiniowanie projektów uchwał z zakresu 

edukacji, które zostały podjęte na dzisiejszej Sesji.  

Komisja Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa spotkała się                          

w miesiącu wrześniu 2017 r. dwukrotnie. Pierwsze posiedzenie odbyło się w dniu 8 września 

br., na którym wspólnie z pozostałymi Komisjami Rady analizowano wykonanie budżetu 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za I półrocze 2017 rok. Drugie posiedzenie odbyło się 

w dniu 19 września br. wspólnie z Komisją Rewizyjną. Posiedzenie miało charakter 

wyjazdowy do jednostki Ratowniczo - Gaśniczej  Państwowej Straży Pożarnej w Trzciance. 

Na posiedzeniu szeroko i bardzo merytorycznie omówiono działalność JGR, obejrzano 

obiekt, w którym jednostka się mieści. JGR bardzo dobrze wywiązuje się ze swoich 

obowiązków, spełnia swoje podstawowe cele, czyli zapewnia bezpieczeństwo 

przeciwpożarowe oraz wszelką działalność związaną z ratownictwem medycznym, 

chemicznym, drogowym, ekologicznym itd. Jeżeli chodzi o obiekt, to jest on z lat 70, jest 

funkcjonalny, natomiast wymaga przeprowadzenia remontu i modernizacji. Na dachu są już 

zacieki spowodowane złym stanem dachu. Budynek ogólnie wymaga modernizacji bo od 30 

lat nie był modernizowany, do remontu są m.in. pomieszczenia socjalne. Jeśli chodzi o sprzęt 

ratowniczo-gaśniczy to jest on w bardzo dobrym stanie, auta są kilkuletnie, które zapewniają 

dobrą pracę straży. Dowódca JRG i Komendant Powiatowy PSP w Czarnkowie zgłaszają 

potrzebę, Komisja również taką potrzebę widzi, zakupu samochodu terenowego, który 

zastąpiłby jeden z samochodów, który jest bez napędu, którym w sytuacjach trudnych załoga 

nie może dojechać na miejsce, gdy są zagrożenia. Brak jest również myjni, w której można 

myć samochody ale i wszelki inny sprzęt, taką inwestycję należałoby zaplanować w latach 

najbliższych.  

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych spotkała się w miesiącu wrześniu 2017 r. 

dwukrotnie. Pierwsze posiedzenie odbyło się w dniu 8 września br., na którym wspólnie                    

z pozostałymi Komisjami Rady analizowano wykonanie budżetu Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego za I półrocze 2017 rok. Drugie posiedzenie odbyło się w dniu 25 września br., 

na tym posiedzeniu Komisja analizowała sytuację finansową naszych szpitali powiatowych 

po I półroczu 2017 roku, co było też przedmiotem dzisiejszej sesji.  
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 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 

 Pytań nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady potwierdził jakość sprzętu JGR w Trzciance, który 

zaprezentowany został podczas ostatnich zawodów pożarniczych, które odbyły się                             

w Trzciance.  

Ad.10 

Interpelacje radnych. 

  Interpelacji nie zgłoszono.   

Ad.11 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Ad.12 

Wniosek o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

 Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Panią Sekretarz Powiatu. 

 Pani Sekretarz – przesłaliśmy Państwu w materiałach na dzisiejszą sesję wniosek, 

który wpłynął do Rady Powiatu w dniu 5 września br. Jest to wniosek ( zał. nr 25 ) 

Przedsiębiorstwa Komunalnego „NOTEĆ” w Wieleniu o wyrażenie zgody na rozwiązanie 

stosunku  pracy z radnym Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego Panem Adamem 

Pazurkiem, w drodze wypowiedzenia za uprzednim 3 miesięcznym okresem wypowiedzenia. 

We wniosku wnioskodawca przytacza argumenty, które się wiążą i stanowią uzasadnienie 

rozwiązania tego stosunku pracy. Ustawa o samorządzie powiatowym w art. 22 mówi o tym, 

że rozwiązanie stosunku pracy z radnym może nastąpić po uzyskaniu zgody Rady Powiatu, 

której radny jest członkiem. Ta Rada ma prawo odmówić takiej zgody w sytuacji kiedy 

powody stosunku pracy wiążą się z wykonywaniem mandatu. Natomiast i to jest takie drugie 

zdanie tego artykułu 22 ustawy o samorządzie powiatowym, żeby podjąć rozstrzygnięcie                   

w tej kwestii należałoby zbadać ten wniosek i zaproponować Państwu wyrażenie zgody 

przychylając się do wniosku wnioskodawcy bądź nie wyrażenie zgody, ale jeżeli nie 

wyrażenie zgody to wniosek musi być umotywowany, czyli musi być uzasadniony. W każdy 

przypadku należy przytoczyć argumenty, z jakich powodów Rada wyraża bądź nie wyraża 

zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. Te argumenty o tyle są istotne ponieważ 

uchwałę podjętą przez Radę rozstrzygającą tą sprawę każda ze stron, pracodawca oraz radny, 

którzy nie zgadzają się z rozstrzygnięciem Rady, mają prawo wnieść skargę do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, który będzie oceniał tą uchwałę pod względem 

legalności. W związku z tym propozycja jest taka, aby rozstrzygnięcie Państwa jako Rady 

Powiatu było pełne i uzasadnione, żeby znać argumenty jednej i drugiej strony, należałoby ten 

wniosek zbadać i pod obrady Rady przygotować, aby w październiku Rada mogła wyrazić 

bądź nie wyrazić zgody, gdyż kompetencja w tej sprawie należy wyłącznie do Rady Powiatu. 

Czynności przygotowawcze mogą zostać zlecone komisji stałej Rady Powiatu, istnieje też 

możliwość powołania komisji doraźnej, na podstawie art. 38 naszego Statutu, która zajęła by 

się procedowaniem tego wniosku o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku  pracy                      

z radnym. 
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 Przewodniczący Rady – dziękuję za informację. Jest to dylemat faktycznie. Można tą 

sprawę zlecić jednej z Komisji bądź powołać komisję doraźną i to chyba jest lepsze 

rozwiązanie i stąd propozycja jest taka, żeby z każdej komisji powołać przedstawiciela do 

komisji doraźnej powołanej w tym jedynym celu. Proszę radnych o wyrażanie opinii co do 

tego tematu.  

Rada Sumińska wypowiedziała się za przekazaniem sprawy Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady -  przekazanie sprawy Komisji aktualnie obowiązującej to jakoś 

nie pokrywa się merytorycznie z zakresem, który nas tutaj zastał. W związku z tym, czy 

jesteście Państwo zgodni, co do powołania komisji doraźnej składającej się z przedstawicieli 

poszczególnych Komisji? Nie widzę sprzeciwu, w związku z tym …… . 

Wiceprzewodniczący Rady Mańczak – ja mam jeszcze jedno pytanie. Z tego co wiem 

Pan Pazurek jest na chorobowym, czy możemy rozpatrywać wniosek pracodawcy jeżeli 

pracownik jest na chorobowym? Tego nie wiem, niech radca prawny nam  to wyjaśni.  Jest to 

sytuacja dosyć dziwna, trwa od około 1 roku, jest powołany nowy prezes, a nam się mówi, że 

coś trzeba zrobić, a nie wiadomo co trzeba zrobić. Te informacje, które otrzymaliśmy od 

Burmistrza Wielenia są niezupełnie zgodne ze stanem faktycznym. Dlatego nie wiem, czy my 

możemy tą sprawę rozpatrywać.   

Radca prawny Pani Aldona Kujawska Rakowicz – moim zdaniem Rada Powiatu ma 

obowiązek ustosunkowania się do tego wniosku, tak jak Pani Sekretarz wcześniej mówiła, 

podejmując stosowną uchwałę. Wnikanie w sprawy uboczne, czy radny jest w okresie 

ochronnym z tego względu, że przebywa jest na zwolnieniu lekarskim, czy w jakąkolwiek 

merytorykę, czy kwestie formalno-prawne ale strikte związane z rozwiązaniem stosunku 

pracy nie leży w gestii Rady Powiatu. Tak więc mamy obowiązek wypowiedzieć się tylko co 

do tej okoliczności, czy jest związek z wykonywanie mandatu przez radnego. 

Radny Pertek – jeżeli powołujemy Komisje doraźną to ja mam propozycję, aby 

poszerzyć jej skład o przedstawiciela naszego Klubu Pana Feliksa Łaszcza.  

 Wiceprzewodniczący Rady Mańczak – ja proszę o opinie radcy prawnego na piśmie. 

Jest to istotna sprawa i nie możemy polegać jedynie na opinii słownej. Proszę aby się 

podpisała pod ta opinią.  

Przewodniczący Rady  - ta wypowiedź została nagrana na taśmie i jest w protokóle. 

Wiceprzewodniczący Rady Mańczak - to nie jest to samo. 

Radny Sroka – jesteśmy na takim etapie, że mówimy o powołaniu komisji, która 

przystąpi do prac i myślę, że swego rodzaju niepokój jakby sugerował już rozstrzygnięcia, 

które komisja podjęła. Nie ma takiego rozstrzygnięcia, to komisja powie czy wyrażamy 

zgodę, na rozwiązanie stosunku pracy czy nie wyrażamy. Jeżeli nie będzie podstaw prawnych 

albo rozwiązanie stosunku pracy w Wieleniu nastąpi z naruszeniem prawa to stronie, jaka jest 

Pan Adam Pazurek, przysługuje tryb normalnego odwołania przez Sąd Pracy, tam może 

swoich praw dochodzić. Niedawno staliśmy sami przed taką sytuacją jeśli chodzi o szpital                             

w Trzciance i mieliśmy niejednokrotnie coś na „wzór kwasu” polegającego na tym, że                         

w sytuacji dość oczywistej tamta Rada unikała rozstrzygnięcia, więc tutaj troszkę abyśmy 

sobie sami w kolano nie strzelili. Myślę, że powołanie komisji doraźnej jak najbardziej                 

i ta komisja przygotuje stanowisko, a jak komisja się zachowa tego ja na tą chwilę nie wiem, 

nikt z nas nie wie. 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy ( 15.45 – 15.50 ) prosząc 

przewodniczący Komisji o zwołanie Komisji i wytypowanie po jednym przedstawicielu 

Komisji do składu Komisji doraźnej.  
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Wznowienie obrad. 

Pani Sekretarz dodała, że statut naszego powiatu przewiduje możliwość uczestnictwa            

w takiej komisji osób z poza Rady. Skład tej komisji będzie można uzupełnić np. o radcę 

prawnego, który może służyć doradztwem w tej dziedzinie, z zakresu przepisów prawa, co 

spotkało się z aprobatą radnych. 

Ze składu Rady zaproponowano następujące osoby: 

1) Łaszcz Feliks 

2) Kozłowicz Ewa  

3) Sroka Rafał  

4) Mańczak Tadeusz. 

Wyżej wymienieni wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji doraźnej.  

5)  Do składu Komisji powołana zostanie także Pani Aldona Kujawska-Rakowicz – radca 

prawny Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

 Następnie Pani Sekretarz poinformowała, że Komisja ze swojego grona będzie 

musiała wybrać Przewodniczącego tej Komisji.  

Na Przewodniczącego zaproponowano radnego Rafała Srokę, który wyraził zgodę. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. składem radnych, którzy wchodzić 

będą w skład Komisji doraźnej, z przewodniczący Rafałem Sroką.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

 Pani Sekretarz odczytała radnym projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej 

komisji do zbadania wniosku o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym,                      

w którym mowa, że: 

„§1.1. Powołuje się Komisję doraźną do zbadania wniosku o wyrażenie zgody na rozwiązanie 

stosunku pracy z radnym Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego Panem Adamem Pazurkiem, w 

następującym składzie: 

 

1) Łaszcz Feliks 

2) Kozłowicz Ewa  

3) Sroka Rafał  

4) Mańczak Tadeusz 

5) Aldona Kujawska-Rakowicz – radca prawny Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

 

2. Na Przewodniczącego Komisji, o której mowa w ust. 1 wybrano radnego Pana Rafała Srokę.  

 

§ 2. Komisja, o której mowa w § 1 szczegółowo zbada wszystkie okoliczności sprawy  

i przedłoży swoje ustalenia i propozycje na piśmie Przewodniczącemu Rady. 

 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.” 
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 Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie uchwały w sprawie powołania 

doraźnej komisji do zbadania wniosku o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy                  

z radnym, w brzmieniu przedłożonym przez Panią Sekretarz. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych (nieobecni radni: Adam Pazurek, Czesław Nowakowski, Janusz 

Białoskórski, Grzegorz Bogacz, Zbigniew Piątek): 

- 16 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXII/258/2017 została podjęta i stanowi załącznik             

nr 26 do niniejszego protokołu.   

Ad.13 

Sprawy różne. 

 W sprawach różnych Przewodniczący Rady poinformował radnych, że kolejna Sesja 

Rady Powiatu zaplanowana została na dzień 24 października 2017 roku.  

 Rady Ławiński skierował prośbę do Zarządu Powiatu o prowadzenie starannego 

monitoringu jeśli chodzi o przetargi prowadzone w czarnkowskim szpitalu, o monitoring  

poszczególnych przedmiotów przetargów, bo sprawa zaczyna się troszkę rozmywać na różne 

etapy. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż na jego ręce wpłynęło pismo                              

( zał. nr 27 ) Burmistrza Trzcianki, dotyczące wypracowania stanowiska odnośnie planów 

związanych z częstotliwością i zakresem korzystania przez młodzież szkolną z terenu naszego 

powiatu z krytej pływalni.  

Pismo przekazane zostało do analizy przez Zarząd Powiatu. 

 Dalej Przewodniczący zapoznał radnych z wnioskiem ( zał. nr 28 ) Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie o dofinansowanie w kwocie                           

25 tys. zł, w roku 2018, zadania inwestycyjnego w postaci zakupu pojazdu pożarniczego.  

Wniosek przekazany został do analizy przez Skarbnika i Zarząd Powiatu. 

Ad.14 

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XXXII Sesji Rady Wiceprzewodniczący Rady 

Powiatu zamknął obrady o godz.16.10. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 

Małgorzata Pompała 

 

 


